
Van: Geldorp, Erwin 
Verzonden: woensdag 21 januari 2015 15:09 
Aan: raadsleden@woerden.nl; IBurgemeester en wethouders 
CC: Stadhuis; IConcernzaken 
Onderwerp: schriftelijke vragen CDA ex art. 40 RvO inzake verkeersveiligheid kruispunt 

Europabaan - Noordzee 
Bijlagen: cda inzake verkeersveiligheid europabaan noordzee.pdf 

Aan het College 
Aan de Raad 

Bijgaand treft u aan schriftelijke vragen van het CDA ex art. 40 RvO inzake verkeersveiligheid kruispunt Europabaan • 
Noordzee. Conform RvO dienen de vragen binnen een termijn van 30 dagen te worden beantwoord, te weten vóór 
20 februari 2015. 

Met vriendelijke groet, 
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CDA J Woerden 
f 

ARTIKEL 40 VRAGEN 

Veiligheid kruising Europabaan - Noordzee 
Afgelopen maanden hebben diverse ongevallen plaatsgevonden op de kruising tussen de 
Europabaan en de Noordzee in Woerden (voorbeeld 1 en voorbeeld 2). Voor de CDA-fractie 
in de provinciale staten van Utrecht reden om vragen te stellen over de verkeersveiligheid ter 
plaatse. Uit de beantwoording van de gedeputeerde blijkt dat de kruising in beheer is van de 
gemeente Woerden, maar ook dat de provincie op termijn bereidt zou zijn deze over te 
nemen om het verkeer beter af te stemmen met de provinciale weg. Voor de Woerdense 
CDA-fractie is het eigendom secundair van belang, maar is het wel zaak dat de 
verkeersveiligheid nader wordt bekeken. 

Mijn fractie heeft daarom de volgende vragen: 

1. Heeft u als gevolg van de ongevallen op de Europabaan - Noordzee de 
verkeersveiligheid van de kruising nader bekeken: 

a. Zo nee, bent u van plan dit te doen? 
b. Zo ja, wat was de uitkomst hiervan? 

2. Is het juist dat veelal de ongelukken op de kruising het gevolg zijn van doorrijden bij 
rood licht, zoals blijkt uit de berichtgeving? 

3. Indien dit juist is, bent u dan voornemens de politie te vragen hierop extra te 
controleren om zodoende de verkeersveiligheid te handhaven, waarom wel / niet? 

4. Heeft u kennis genomen van de bereidheid van de provincie om de 
verkeersveiligheid nader te onderzoeken met u als gemeente, wat is uw standpunt 
daarin als college? 

5. Bent u bereid in samenwerking met de provincie de verkeersveiligheid van de 
kruising in samenhang met de provinciale weg te onderzoeken en passende 
maatregelen te treffen, waarom wel / niet? 

Wij hopen op uw spoedige beantwoording, 

Namens de CDA fractie, 

Job van Meijeren 


